
 Afdeling 1023, Guldberg  
 

Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet 

 

Tirsdag den 6. marts 2018                                                                                                                                              

 

 

TID:  Kl. 18.00 

STED:  Beboerlokalet 

 

DELTAGERE:  Brian Kalleshave  Afdelingsbestyrelsen  

  Pia Espinoza   Afdelingsbestyrelsen 

 Cecilie Gry Jensen  Afdelingsbestyrelsen 

   Anders Kampmann  Afdelingsbestyrelsen 

  Hans Henrik Sørensen  Suppleant 

 Jan Tobiasen (referent)  Ejendomsleder 

 Martin Christensen  Driftsleder 

 

AFBUD   Kirstine Spir   Afdelingsbestyrelsen 

   

    

 

DAGSORDEN:                    

 

 Punkt Hvem 

1. Godkendelse af forrige referat. 

 

Alle 

2. 

 

Sager fra ejendomsfunktionærerne JT 

3. Sager fra Lokal kontoret. 

 

JT 

4. Sager fra afdelingsbestyrelsen 

 

AB 

5.  Næste møder 

 

AB 

6. Personfølsomme oplysninger. AB 

 

 

1. 

 

 

 

 

Godkendelse af forrige referat. 

Referatet fra AB mødet d. 6. februar blev godkendt 

 

 

2. 

 

 

 

 

Sager fra ejendomskontoret. 

Kildesortering af affald giver stadig udfordringer. 

Der ryges i cykelkælderen i Tibirkegade. Rygerne er endnu ikke kendt.  

Beboerne opfordres til at informere rygeren om reglerne. Alternativt rette henvendelse til 

ejendomskontoret. 

De sidste 4 køkkentrappedøre er leveret. Tømre har, måtte udskyde monteringen en uge. 



3. 

4.   

Sager fra lokalkontoret. 

Energistyringsprojektet er sat i bero. Der er tvivl om procedurerne i projektet er i overensstemmelse med 

AKB’s etiske regelsæt. 

5 års gennemgangen af badeværelsesprojektet er gennemført: 

Rapporten er nu gennemgået KAB’s byggesagkyndige på området. 

Status: Der er planeret et op følgende møde om emnet d. 10. april. 

AKB København har iværksat et program for at undersøge muligheden for nedgravede 

affaldsbeholdere.   

Kommunens repræsentant har været på alle Jagtvejskarreerne  

Der afventes en rapport med både placering og økonomi, inden næste AB møde. 

Sager Fra Afdelingsbestyrelsen. 

Bestyrelsen gennemførte årets markvandring. 

Der var ikke behov for de store ændringer i langtidsplanen. 

Stakitter og havetrapper skal gennemgås for at sikre korrekt vedligehold. 

Der blev på turen kigget på muligheder for optimering at afdelingens faciliteter, med hensyn til 

muligheder for fælles beboer aktiviteter.  

AKB Københavns 360° analyse.  

Alle punkter er nu gennemgået. Bestyrelsen kan herefter meddele administrationen, hvilke tiltag der 

skal iværksættes, og hvilke der ikke skal ændres. 

5. 

6. 

Næste møder 

Mødedagen for AB møderne, er besluttet ændret til 1. tirsdag i hver måned 

AB møde (Godkendelse af regnskab) Tirsdag 10.04 2018 1800 Hjørnet 

AFD møde Regnskab 2017 Tirsdag 15.05 2018 18.30 Hjørnet 

AB møde Tirsdag 05. 06 2018 18.00 Hjørnet 

AB møde juli planlagt aflyst 

AB møde budget 2019 Tirsdag 07. 08 2018 18.00 Hjørnet 

Personfølsomme oplysninger. Intet til bemærkning. 

guldbergnyt.dk/fb    guldbergnyt.dk/hjørnet 

http://guldbergnyt.dk/fb
http://guldbergnyt.dk/hjørnet

